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ČESKO: VIDLÁKŮV TÝDEN Ví Daniel Sterzik, zvaný Vidlák, že novinář Jiří X. Doležal již
nepracuje v časopisu Reflex? A co po moravském zemědělci a blogerovi chtěla nenadálá
návštěva? I na to se ho ptaly ParlamentníListy.cz. Hovořil i o tom, zda uplynulé Velikonoce
byly ,,levné”, zda má Elon Musk právo vyzývat Ukrajinu k příměří či jak to má s Babišem.

Tomáš Prouza, známý to váš oblíbenec, udělal křížek nad levnými polskými potravinami. S
humorem uvedl, že zatímco u nás budou ceny klesat, v Polsku budou stoupat, i kvůli
znovuzavedení DPH, tedy 5 %. Čeští občané nakupující v Polsku se na něj však virtuálně
seběhli a vynadali mu, že oni tam budou jezdit dál. Jak si to vysvětlit?

Má pravdu, předseda. Poláci zavádějí DPH na potraviny. Ale jinak si dovolím říct, že Prouza nám
sděluje další ze svých pohádek o hodných českých hytlermarketech, které se mohou přetrhnout, aby
našim občanům přinesly nejlevnější a nejkvalitnější potraviny.
V Polsku obchodní řetězce zdaleka nemají tak dobré bydlo jako u nás, a tak je tam tvrdá konkurence,
která tlačí ceny dolů. V Polsku mají největší marže polští zemědělci a ředitelé obchodních řetězců se
snaží vymyslet, jak snížit náklady na prodávání a fungovat s ještě nižšími maržemi než loni, protože
jinak je konkurence zničí.
Zanedlouho se zjistí, že v Polsku je pořád výrazně levněji než u nás, a to i přesto, že cena pšenice je
tam stejná jako u nás a cena výroby potravin také. Rozdíl je jen v nenažranosti pana Prouzy a jeho
polského protějšku. Uvidíte.
Když máme Velikonoce za sebou, tak byly to tedy ty „druhé nejlevnější Velikonoce v našich
moderních dějinách“? Vy jste o tom naposledy, tedy před Velikonocemi, pochyboval,
nezměnil jste ale názor?Měl jsem informace od zemědělců a výrobců potravin, že letos nějak
nepozorují výrazný nárůst objednávek. Dodávají obvyklé množství potravin jako v jiných měsících.
Jako kdyby Velikonoce ani nebyly. Upřímně jsem si myslel, že Velikonoce budou drahé. Tedy že lidé
nakoupí méně, ale bude je to stát více peněz. Nakonec se ukázalo, že je to ještě horší. Lidé nakoupili
o tolik méně, že ani drahota obchodním řetězcům nepomohla ke zlepšení bilance.

My na vesnici jsme ale nikdy neměli takovou poptávku po domácích vajíčkách, takže se ukazuje, že
lidé si svoje distribuční kanály najdou. Akorát se stále více obejdou bez obchodních řetězců. Jestli
tento trend bude pokračovat, tak už Prouzu nebudou potřebovat a on půjde ničit zase nějaký jiný
obor než zemědělství.

Prosím vás, vy prý nevíte, že Jiří X. Doležal, který šťastně ženatého otce Petra Macinku
nazval slovem „incel“ – tedy někým, kdo si neumí sehnat babu –, že už JXD nepracuje v
Reflexu. A nějakou návštěvu jste prý měl. To nás zajímá, popisujte, přehánějte! A přiznejte
se čtenářům, kteří to tady ještě xkrát nečetli, že jste pracoval pro Babiše.

To bylo tak… Jednoho dne u mě zazní zvonek a přede dveřmi stojí externí redaktor Reflexu Petr
Vrabec a hned ode vrat mi hlásí, že přijel kvůlivá JXD, který mi prý nedávno udělal velkou reklamu.
Že se s ním dlouhodobě zná, protože pracovali ve stejném časopise, a on ho odkázal na mě, aby se
pokusil ze mě nějak vydyndat, že mě za moji blogařinu platí Babiš. JXD správně usoudil, že kdyby
přijel sám, nenabídl bych mu portské, nýbrž vitriol.
Deník z toho udělal aféru, že prý nevím, kde JXD pracuje. Já to samozřejmě dávno vím (a ježí se mi z
toho chlupy na zádech), protože jsme svůj ostrovtip a psavecké schopnosti nezkřížili poprvé. Ale to
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by redaktoři Deníku museli být co k čemu, aby o tom věděli.
Ale pro ParlamentníListy.cz se přiznám bez mučení a bez rétorických fíglů Petra Vrabce. Ano,
pracoval jsem dvanáct let v Agrofertu. Přesněji řečeno ve firmě NAVOS, a.s., kde jsem dělal
investičního technika pro všechna Babišova obilná sila na Znojemsku. Loni zjara jsem zjistil, že mám
dost čtenářů, abych se uživil jako bloger, a v Navosu jsem (k Babišově velké úlevě) skončil. Odcházel
jsem postupně, protože jsem za sebe musel zaučit náhradu a dneska není snadné najít schopné lidi.
S Andrejem Babišem jsem měl možnost několikrát mluvit. Zpravidla chtěl vědět, co vlastně dělám, a
pak mi vysvětloval, že to dělám blbě. Já si potichu myslel svoje. Můj vztah k Andreji Babišovi by se
asi nejsnáze popsal tak, že oba navzájem víme, že existujeme, a značně se lišíme v tom, jak vidíme
politickou budoucnost této země.

No, ale musíte mít radost z toho, že se náš prezident Pavel proletěl v letadýlku, jezdí na
motorce, vodu dokonce sjíždí… To by nám Zeman nepředvedl, zní unisono ze „správné“
strany.

Jo, to je ohromné. Petr Pavel jezdí na motorce, hraje hokej, sjíždí divokou vodu, létá v letadle… To by
Zeman nedělal. Mají pravdu. Naopak, přesně to samé dělá třeba Putin. Také jezdí na motorce, také
sjíždí divokou vodu, také hraje hokej, také létá v letadle… Tedy v taktickém bombardéru. Petru
Pavlovi už chybí jen jedna jediná věc, aby svého bývalého ruského kolegu rozvědčíka dohnal. Ještě se
neprojel na medvědovi. Nebo by mohl rajtovat na lvu, když je český prezident.

Víte, já celkem nemám nic proti budování kultu osobnosti. To se tak dělá, když dosáhnete vysoké
funkce. Ale ke kultu osobnosti potřebujete jednu strašně důležitou věc – osobnost. Bez ní to vypadá
jako fraška.
Vždycky budu Miloši Zemanovi přidávat k dobrému, že si byl vědom sebe sama natolik, že si nehrál
na něco, co není. Zeman na nafukovacím člunu mi byl stokrát sympatičtější než Petr Pavel na kajaku,
protože Zeman se nikdy nebál být Zemanem. Ale Petr Pavel svůj dávný výcvik podle manuálů KGB
nezapře. Podobá se ruskému gosudarovi víc, než by se mu líbilo.
ZDROJ
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